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PROTOKÓŁ NR I/2014 

 z I sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu 

Gminy dnia 27 listopada 2014 roku. 

 Początek posiedzenia o godz. 9
00

. 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Cieślak Jerzy  

2. Dziadak Ryszard 

3. Kowalczyk Marcin  

4. Krzeszowski Józef  

5. Kucharczyk Ilona 

6. Leszczyk Marek  

7. Młynarczyk Jacek  

8. Olejnik Anna  

9. Puczkowska Barbara  

10. Sakowski Karol  

11. Smolarek Maria  

12. Agata Stępińska 

13.  Bronisław Światły 

14. Tronina Jan 

15. Wołowiec Zbigniew 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Bednarek Krzysztof   - Wójt Gminy 

2. Gierczyk Leszek   -  Sekretarz Gminy 

3. Nowak Teresa   -  Skarbnik Gminy 

4. Kościarz Andrzej   -  Przewodniczący GKW 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie I sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja Gminnej komisji Wyborczej w Wierzchlesie o przebiegu głosowania 

i wydanie zaświadczeń o wyborze na radnego i wójta. 

3. Ślubowanie radnych. 
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4. Ustalenie porządku obrad. 

5. Powołanie Komisji Uchwał. 

6. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Wierzchlas 

a. powołanie Komisji Skrutacyjnej 

b. przyjęcie Regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Gminy  

c. zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy 

d. prezentacja (wystąpienia) kandydatów 

e. przeprowadzenie głosowanie (tajnego) 

f. podjęcie uchwały stwierdzającej wybór 

7. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Gminy prowadzenia sesji od Radnego 

Seniora. 

8. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

a. zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

b. prezentacja (wystąpienia) kandydatów 

c. przeprowadzenie głosowania 

d. podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

e. powołanie stałych komisji Rady Gminy, określenia ich zadań, oraz ustalenia 

ich przedmiotu działania i składu osobowego. 

9. Złożenie ślubowania przez Wójta  Gminy. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad I sesji Rady Gminy.  

 

Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk powitał wszystkich zebranych na I sesji Rady 

Gminy Wierzchlas radnych Gminy Wierzchlas, Wójta i pracowników Urzędu Gminy 

oraz Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej Pana Andrzeja Kościarza. 

Pogratulował nowo wybranym radnym zaufania wyborców i wyboru do składu Rady 

Gminy Wierzchlas  oraz odczytał Postanowienie Komisarza Wyborczego w Sieradzu 

z dnia 25 listopada 2014r w sprawie zwołania pierwszej sesji Rady Gminy Wierzchlas 

w kadencji przypadającej na lata 2014-2018. 

Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym oraz postanowieniem  art. 19 ust. 8, 

pierwszą sesję do czasu wyboru przewodniczącego Rady Gminy prowadzi najstarszy 

wiekiem radny obecny na sali, w tej kadencji jest nim  Radny Józef Jacek Krzeszowski 

i zaprosił do prowadzenia dalszych obrad. 
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Przebieg obrad sesji. 

Punkt 1. 

Otwarcie I sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności. 

          Radny Senior Józef Krzeszowski dokonał otwarcia I sesji Rady Gminy 

Wierzchlas.  

Odsłuchany został hymn Polski. 

Radny  Senior Józef Krzeszowski powitał on nowo wybranych radnych pogratulował 

wyboru na radnych Rady Gminy Wierzchlas, Pana Andrzeja Kościarza 

Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w Wierzchlesie oraz  przedstawicieli 

urzędu Gminy tj. panią Skarbnik, pana Sekretarza oraz Wójta Krzysztofa Bednarka 

i życzę aby podejmowane przez Pana decyzje i wykonywana praca  była realizowana 

wobec wszystkich wyborców, którzy na Pana głosowali w ostatnich  wyborach, 

a także tych którzy nie głosowali lub byli przeciwni.   

Prowadzący sesję stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum 

przy którym może obradować i podejmować prawomocne uchwały Rada Gminy.  

Radny Senior poprosił Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w 

Wierzchlesie Andrzeja Kościarza o wręczanie zaświadczeń o wyborze na radnego 

Rady Gminy Wierzchlas. 

Andrzej Kościarz Przewodniczący GKW w Wierzchlesie, do przeprowadzenia 

wyborów, które odbyły się w dniu 16 listopada 2014r. powołana została przez 

Komisarza Wyborczego w Sieradzu, Gminna Komisja Wyborcza.  Komisja dokonała 

rejestracji kandydatów na radnych oraz wójta Gminy. Kandydatów na radnych 

zarejestrowanych zostało 34, a na stanowisko wójta zarejestrowano 2 kandydatów.  

Uprawnionych do głosowania było 5.393 wyborców, a udział wzięło 2.746 

uprawnionych tj. ponad 50%. 

Radnymi zostali: 

w okręgu nr 1 – Leszczyk Marek Kazimierz,  

w okręgu nr 2 – Leszczyk Ryszard Józef,  

w okręgu nr 3 – Puczkowska Barbara,  

w okręgu nr 4 – Kucharczyk Ilona,  

w okręgu nr 5 – Krzeszowski Józef Jacek,  
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w okręgu nr 6 – Światły Bronisław Ireneusz,  

w okręgu nr 7 – Sakowski Karol Sylwester,  

w okręgu nr 8 – Młynarczyk Jacek Szczepan,  

w okręgu nr 9 – Wołowiec Zbigniew Stanisław, 

w okręgu nr 10 – Olejnik Anna,  

w okręgu nr 11 – Kowalczyk Marcin Dariusz,  

w okręgu nr 12 – Stępińska Agata Maria,  

w okręgu nr 13 – Smolarek Maria Anna ,  

w okręgu nr 14 – Cieślak Jerzy Tomasz,  

w okręgu nr 15– Tronina Jan. 

W wyborach na Wójtta Gminy Wierzchlas zarejestrowano 2 kandydatów  tj. Pana 

Krzysztofa Bednarka i Sylwię Wrzała. W wyniku wyborów wójtem został Bednarek 

Krzysztof Wojciech.   

Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej złożył gratulacje i życzył aby 

podejmowane przez Radę Gminy decyzje były znane w środowisku i cenione, 

a Wójtowi Krzysztofowi Bednarkowi życzę  podejmowania owocnych decyzji. 

Wszystkim radnym złożone zostały zaświadczenia o wyborze na radnego i Wójta.  

 

Punkt 2 

Ślubowanie radnych. 

          Radny Senior poprosił wszystkich o powstanie celem złożenia ślubowania przez 

nowo wybranych radnych. Poinformował on, że ślubowanie odbywa się w ten sposób, 

że po odczytaniu roty wywołani kolejno radni wypowiadają słowo „Ślubuję”. 

Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk odczytał rotę ślubowania: 

„Wierny Konstytucji i Prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 

obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie 

dobro mojej gminy i jej mieszkańców.” 

Następnie Leszek Gierczyk – Sekretarz Gminy Wierzchlas wyczytywał  kolejno 

radnych z listy obecności, którzy po odczytaniu nazwiska wypowiadali słowa 
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„Ślubuję” i „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. Prowadzący sesje stwierdził, że wszyscy 

radni złożyli ślubowanie i z tym momentem objęli mandat radnego. 

 

Punkt 3 

Ustalenie porządku obrad. 

Radny Senior powiedział, że porządek obrad został przygotowany przez Komisarza 

Wyborczego w Sieradzu. W związku z tym zapytał czy są uwagi bądź dodatkowe 

propozycje do porządku.  

Nie było uwag do Radny Senior poddał pod głosowanie porządek obrad i zapytał kto z 

radnych jest za przyjęciem porządku obrad? 

Poinformował również że głosowanie odbywa się poprzez podniesienie ręki.  

„Za” było 15 radnych, głosów „przeciw” i „wstrzymujących” nie było. W głosowaniu 

uczestniczyło 15 radnych. Porządek obrad został przyjęty jednomyślnie.  

Punkty 1, 2 i 3 porządku zostały zrealizowane.  

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał. 

Radny senior Józef Krzeszowski, poinformował, że Komisja uchwał powoływana jest 

jednorazowo tylko na potrzeby dzisiejszej sesji.  

Do Komisji uchwał zgłoszeni zostali: 

1. Ilona Kucharczyk - zgłoszona przez radną Barbarę  Puczkowską 

2. Jan Tronina  - zgłoszony przez radnego Jacka Młynarczyka 

3. Ryszard Dziadak - zgłoszona przez radnego Zbigniewa Wołowca 

Wyżej wymienieni radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. Skład komisji poddano 

pod głosowanie i przyjęto jednomyślnie. Głosowało 15 radnych. 

  

Punkt 5 

a) Powołanie Komisji Skrutacyjnej. 

Proponuję przystąpić do powołania z radnych 3 osobowej komisji skrutacyjnej do 

przeprowadzenia wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego rady gminy. 

Przypominam, że osoby kandydujące nie mogą wchodzić w skład komisji skrutacyjnej 
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Do Komisji Uchwał zgłoszeni zostali radni: 

1. Zbigniew Wołowiec  –  zgłoszony przez radnego Jacka Młynarczyka 

2. Anna Olejnik  –  zgłoszona przez radną Ilonę Kucharczyk 

3. Agata Stępińska   –  zgłoszona przez radną Barbarę Puczkowską 

Wyżej wymienieni radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. Skład komisji poddano 

pod głosowanie i przyjęto jednomyślnie. Głosowało 15 radnych. 

Komisja uchwał  w składzie: 

Ilona Kucharczyk  - Przewodnicząca  

Jan Tronina  - członek 

Ryszard Dziadak - członek 

Skład komisji poddano pod głosowanie i przyjęto jednomyślnie. Głosowało 15 

radnych. 

 

 Komisja Skrutacyjna w skałdzie: 

Anna Olejnik       - Przewodnicząca  

Agata Stępińska   - członek 

Zbigniew Wołowiec - członek 

Skład komisji poddano pod głosowanie i przyjęto jednomyślnie. Głosowało 15 

radnych. 

 

b) przyjęcie Regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Gminy  

Przewodniczący senior Józef Krzeszowski poprosił Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej o odczytanie projektu Uchwały Nr I/1/2014 wraz z regulaminem 

w sprawie przyjęcia regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Gminy i obowiązuje 

tylko na dzisiejszej sesji.  Po odczytaniu uchwały, została ona poddana pod 

głosowanie i przyjęta jednomyślnie. Głosowało 15 radnych. 

 

c) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy 

Radny Marcin Kowalczyk  zgłosił kandydaturę radnego Jacka Młynarczyka. 

Ponieważ nie zgłoszono więcej kandydatów zamknięto listę zgłaszania kandydatów. 

Wyżej wymieniony kandydat wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Następnie zamknięcie listy zostało poddane pod głosowanie i przyjęte jednogłośnie. 

Głosowało 15 radnych.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował, że zgłoszony został tylko jeden 

kandydat na Przewodniczącego Rady Gminy w związku z tym obowiązuje punkt 

9 Regulaminu w sprawie Wyboru Przewodniczącego Rady Gminy.  

 

d) prezentacja (wystąpienia) kandydatów 

Radny Jacek Młynarczyk, jestem mieszkańcem miejscowości Wierzchlas,  mam 37 

lat,  żonaty, dwoje dzieci. Po raz trzeci zostałem wybrany na radnego Rady Gminy 

Wierzchlas. W poprzedniej kadencji byłem Przewodniczącym Komisji Rolnictwa, 

Leśnictwa i Ochrony Środowiska, a w ostatniej kadencji Przewodniczącym Rady 

Gminy Wierzchlas. Jest pracownikiem Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa w Wieluniu na stanowisku starszego specjalisty do s. dopłat bezpośrednich 

dla rolników w miejscu pracy jak i kontrolami przeprowadzanymi u rolników. 

Posiadam wykształcenie wyższe o specjalności zarządzanie przedsiębiorstwem.  

5 lat byłem członkiem w Powiatowej Izbie Rolniczej Powiatu Wieluńskiego.  

Mam nadzieję, że doświadczenie, które zdobyłem w ostatnim czasie będzie 

owocowało na korzyść naszej gminy i jak najlepszego reprezentowania Rady Gminy 

Wierzchlas. Starał się będę nie zawieść Państwa zaufania.  

Zwrócił się do radnych jeśli mają pytania to chętnie na nie odpowie.  

Radni nie mieli pytań do kandydata na przewodniczącego rady gminy.  

 

Ogłoszono 15 minutową przerwę. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

e) przeprowadzenie głosowanie (tajnego) 

Komisja Skrutacyjna rozdała 15  radnym karty do głosowanie po czym radni 

przystąpili do głosowania. 

Następnie radna Anna Olejnik przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej wyczytywała 

kolejno z listy nazwiska radnych, którzy wrzucali karty do głosowania do urny. 

Ogłoszono przerwę w celu obliczenia głosów. 

Po przerwie wznowiono obrady. 
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f) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór 

Komisja Skrutacyjna odczytała protokół wyboru Przewodniczącego Rady Gminy, 

który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. W głosowaniu tajnym jednogłośnie 

Przewodniczącym Rady Gminy Wierzchlas został radny Jacek Młynarczyk.  

Przewodnicząca Komisji Uchwał Ilona Kucharczyk odczytała Uchwałę Nr I/2/2014 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Wierzchlas. Następnie uchwała 

poddana została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie. Głosowało 15 radnych. 

 

Punkt 6 

Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Gminy prowadzenia sesji od Radnego 

Seniora. 

Radny Senior pogratulował nowo wybranemu przewodniczącemu Rady Gminy 

i zaprosił do stołu prezydialnego celem dalszego przewodniczenia obradom dzisiejszej 

sesji i życzył owocnej pracy  oraz wszystkiego dobrego.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk serdecznie dziękuję radnemu 

Seniorowi Józefowi Krzeszowskiemu za prowadzenie dzisiejszych obrad. 

Podziękowania kieruje do wszystkich, którzy obdarzyli mnie tak wielkim zaufaniem 

i dodał, że myśli, że „uda mu się nie zawieść tego zaufania i kolejne cztery lata 

kadencji upłyną na konstruktywnej pracy, nie będziemy dzielić, nie będziemy za 

bardzo osądzać, a będziemy raczej budować bo do tego jesteśmy powołani 

i mieszkańcy wobec nas mają wielkie oczekiwania, którym będzie nam na pewno 

ciężko sprostać, ale myślę, że wiele z nich uda nam się zrealizować”.  

 

Punkt 7 

Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy i powołanie Komisji stałych rady 

Gminy. 

 

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że Komisja Skrutacyjna pozostaje w tym 

samym składzie i czyni swoją powinność dalej tak jak w przypadku wyboru 

Przewodniczącego Rady Gminy. 
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Proszę o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady gminy Jacek Młynarczyk zgłosił kandydaturę radnej Barbary 

Puczkowskiej, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Radny Bronisław Światły zgłosił kandydaturę radnego Józefa Krzeszowskiego , który  

wyraził zgody na kandydowanie. 

Zamknięto listę zgłaszania kandydatów. 

Następnie zamknięcie listy zostało poddane pod głosowanie i przyjęte jednogłośnie. 

Głosowało 15 radnych.  

 

b) prezentacja (wystąpienia) kandydatów 

Radna Barbara Puczkowska – jestem rodowitą mieszkanką Kraszkowic, ma 46 lata 

mężatka, jedna córka, wykształcenie średnie zawodowe ze specjalizacją pielęgniarka 

środowiskowo-rodzinna. Wybrana zostałam radną trzeciej kadencji. Dziękuję 

mieszkańcom za to że obdarzyli mnie zaufaniem, abym mogła pracować dla dobra  

rozwoju miejscowości Kraszkowice jak również dla całej gminy. Pracuje  na terenie 

gminy Wierzchlas w Niepublicznym Zakładzie Podstawowej Opieki Zdrowotnej 

„HIPOKRATES” w Kraszkowicach z filią w Wierzchlesie. Od 4 lat jestem prezesem 

Stowarzyszenia „Kraska”. Przez ostatnie 4 lata byłam Wiceprzewodniczącą Rady 

gminy Wierzchlas.  

Radny Józef Krzeszowski -  moje nazwisko jest Radzie Gminy doskonale znane, 

funkcję radnego pełnię trzecią kadencję. W Radzie dałem się poznać jako radny 

aktywny, wprowadzający ciekawe rozwiązania. Wyrażam chęć kandydowania na 

stanowisko Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, kieruję się tym, że komitet z którego 

starowałem zajął drugie miejsce w rankingu komitentów, po Komitecie wyborczym 

PSL-u. Komitet z którego startowałem wprowadził  trzech radnych do Rady Gminy 

stąd tez chciałbym służyć pomocą  Przewodniczącemu Rady Gminy, gdyż dobrze jest 

mi znana Ustawa o samorządzie gminnym  i Statut Gminy.  

 

Ogłoszono przerwę w celu przygotowania kart do głosowania na 

wiceprzewodniczącego rady. 

Po przerwie wznowiono obrady. 
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c) przeprowadzenie głosowania 

Komisja Skrutacyjna rozdała 15  radnym karty do głosowanie po czym radni 

przystąpili do głosowania. 

Następnie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyczytywał kolejno z listy nazwiska 

radnych, którzy wrzucali karty do głosowania do urny. 

W głosowaniu tajnym większością głosów Wiceprzewodniczącym Rady Gminy 

Wierzchlas została radna Barbara Puczkowska, która otrzymała 13 głosów, a radny 

Józef Krzeszowski otrzymał 2 głosy. Głosowało 15 radnych. 

 

d) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

Następnie Komisja Uchwał odczytała Uchwałę Nr I/3/2014 w sprawie wyboru  

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Wierzchlas. Następnie uchwała poddana została 

pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie. Głosowało 15 radnych. 

Radny Józef Krzeszowski pogratulował swojej kontrkandydatce zwycięstwa i życzył 

wszystkiego dobrego i owocnej pracy.  

Przewodniczący Rady Gminy pogratulował radnej Barbarze Puczkowskiej i poprosił 

o zajęcie miejsca przy stole prezydialnym.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

Wiceprzewodnicząca Barbara Puczkowska podziękowałam radym kolegom 

i koleżankom za oddane na nią głosy i zobowiązała się jak najlepiej wypełniać 

powierzone jej obowiązki.  

 

e) powołanie  stałych komisji Rady Gminy, określenie ich zadań, oraz ustalenie  

ich przedmiotu działania i składu osobowego. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powiedział, że zgodnie z § 17 

Statutu Gminy Wierzchlas „do pomocy w wykonywaniu swoich zadań Rada powołuje 

stałe lub doraźne komisje, które podlegają Radzie”. W skład komisji wchodzą tylko 

radni. Ponadto Rada kontroluje działalność wójta, gminnych jednostek 

organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych w tym celu powołuje Komisję 

Rewizyjną. Następnie Przewodniczący poinformował radnych o zgłaszanie kandydatur 

na członków poszczególnych Komisji. Zgodnie ze Statutem Gminy skład Komisji 

Rewizyjnej głosuje cała Rada Gminy 
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Przewodniczący Rady Gminy zaproponował kandydatów do Komisji Rewizyjnej. 

do Komisji rewizyjnej  

1) Jerzy Cieślak na funkcję  - przewodniczący 

2) Ryszard Dziadak na funkcję - z-ca przewodniczącego 

3) Jan Tronina na funkcje   - członek 

4) Karol Sakowski  na funkcję - członek 

5) Maria Smolarek  na funkcję - członek 

Wymienieni radni wyrazili zgodę na kandydowanie na członków Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy. 

Nie zostały zgłoszone inne propozycje kandydatur do Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie poszczególne kandydatury 

radnych na członków Komisji Rewizyjnej.  

- Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej –Jerzy Cieślak -  „za” głosowało 12 radnych, 

„przeciw” było 2 radnych, 1 radny „wstrzymał” się od głosu. Głosowało 15 radnych 

i kandydatura Radnego Jerzego Cieślaka przyjęta została większością głosów. 

- Na stanowisko wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Ryszard Dziadak - „za” 

głosowało 14 radnych,  głosów „przeciwnych” nie było, 1 radny „wstrzymał” się od 

głosu. Głosowało 15 radnych i kandydatura Radnego Ryszarda Dziadaka  przyjęta 

została większością głosów. 

- na członka Komisji Rewizyjnej Jan Tronina - „za” głosowało 14 radnych,  głosów 

„przeciwnych” nie było, 1 radny „wstrzymał” się od głosu. Głosowało 15 radnych 

i kandydatura Radnego Jana Troniny  przyjęta została większością głosów. 

- na członka Komisji Rewizyjnej Radnego Karola Sakowskiego - „za” głosowało 14 

radnych,  głosów „przeciwnych” nie było, 1 radny „wstrzymał” się od głosu. 

Głosowało 15 radnych i kandydatura Radnego Karola Sakowskiego  przyjęta została 

większością głosów. 

- na członka Komisji Rewizyjnej Radna Maria Smolarek - „za” głosowało 14 radnych,  

głosów „przeciwnych” nie było, 1 radny „wstrzymał” się od głosu. Głosowało 15 

radnych i kandydatura Radnej Marii Smolarek  przyjęta została większością głosów. 

Skład Komisji Rewizyjnej. 

1) Jerzy Cieślak  - przewodniczący 

2) Ryszard Dziadak - z-ca przewodniczącego 

3) Jan Tronina  - członek 

4) Karol Sakowski  - członek 

5) Maria Smolarek - członek 

  

Ogłoszono 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował następujące składy osobowe radnch do 

następujących Komisji: 
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do Komisji oświaty, zdrowia, kultury i sportu  

1) Marcin Kowalczyk    

2) Anna Olejnik     

3) Ilona Kucharczyk    

4) Józef Krzeszowski    

5) Bronisław Światły   

 

Wymienieni radni wyrazili zgodę na kandydowanie na członków Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy. 

Przewodniczący odczytał proponowany skład Komisji Oświaty, która jako pierwsza 

wyłoniła ze swego grona Przewodniczącego. Poprosił on przedstawiciela Komisji 

o przedstawienie poszczególnych kandydatów i ich funkcji w komisji. Następnie  Rada 

Gminy przystąpi do głosowania na zgłoszonych kandydatów 

Radna Ilona Kucharczyk  zgłosiła kandydaturę radnego Marcina Kowalczyka na 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu, a na 

Wiceprzewodniczącą Annę Olejnik. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie kandydaturę 

radnego Marcina Kowalczyka, który wyraził zgodę na kandydowanie na 

przewodniczącego Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu pod głosowanie 

i przyjęta jednogłośnie. Głosowało 15 radnych. 

Skład Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu: 

1. Marcin Kowalczyk   - Przewodniczący Komisji 

2. Anna Olejnik   - Członek 

3. Józef Krzeszowski   - Członek  

4. Ilona Kucharczyk   - Członek 

5. Bronisław Światły   - Członek 

 

Przewodniczący Rady Gminy dodał, że kandydatura na Wiceprzewodniczącego nie 

będzie poddawana pod głosowanie, ponieważ jest to decyzja składu Komisji, która ze 

swojego składu wybiera Wiceprzewodniczącego. 

  

do Komisji rolnictwa, leśnictwa i ochrony środowiska zaproponował 

następujących radnych: 

1) Marek Leszczyk     

2) Agata Stępińska     

3) Barbara Puczkowska    

4) Zbigniew Wołowiec    
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Wymienieni radni wyrazili zgodę na kandydowanie na członków Komisji Rolnictwa. 

Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy. 

Radna Agata Stępińska zgłosiła kandydaturę radnego Marka Leszczyka na 

Przewodniczącego  Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska   

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie kandydaturę 

radnego Marka Leszczyka, który wyraził zgodę na kandydowanie na 

przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska  pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie.   

Skład Komisji Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska  

1. Marek Leszczyk  - Przewodniczący Komisji 

2. Barbara Puczkowska - członek  

3. Agata Stępińska   - członek 

4. Zbigniew Wołowiec - członek 

 

Przewodniczący Rady Gminy dodał, że kandydatura na Wiceprzewodniczącego nie 

będzie poddawana pod głosowanie, ponieważ jest to decyzja składu Komisji, która ze 

swojego składu wybiera Wiceprzewodniczącego. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poprosił Martę 

Kowalczyk  o  odczytanie Uchwały Nr I/4/2014 w sprawie powołanie stałych komisji 

Rady Gminy, określenia ich zadań, oraz ustalenia ich przedmiotu działania i składu 

osobowego. Następnie uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta 

jednogłośnie. Głosowało 15 radnych. 

 

Punkt 9 

Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Wójta. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  powitał zwycięzcę wyborów na 

funkcję Wójta Gminy Wierzchlas Pana Krzysztofa Bednarka, pogratulował mu 

wyboru i przypomniał, że objęcie obowiązków przez Wójta Gminy następuje z chwilą 

złożenia wobec Rady Gminy ślubowania. W związku z tym poprosił 

Krzysztofa Bednarka o złożenie ślubowania.  

 

Krzysztof Bednarek odczytał rotę ślubowania: 
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„Obejmując Urząd Wójta Gminy uroczyście ślubuję, że dochowam wierności 

prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego 

i pomyślności mieszkańców gminy”. „Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Z chwilą złożenia ślubowania nowo wybrany wójt Krzysztof Bednarek objął swoje 

obowiązki. 

 

Punkt 10 

Sprawy różne. 

Radna Maria Smolarek  - na prośbę mieszkańców zgłosiła wniosek o przedłużenia 

godzin oświetlenia ulicznego w okresie świątecznym tj. ok. dwóch tygodni. 

Wójt wyjaśnił, że w takiej sytuacji należy przestawić sterowanie 50 stacji 

transformatorowych. 

Przewodniczący Rady Gminy temat został przesunięty pod obrady Komisji.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Komisje na swoich posiedzeniach 

mogą ale nie muszą wybrać sobie sowich wiceprzewodniczących .  

 

Radny Józef Krzeszowski , chciałem serdecznie pogratulować Wójtowi ponownego 

objęcia fotela gospodarza Gminy. Pozwolę sobie również na podziękowanie za 

naprawę pobocza przy jeździe do sklepu ”Dino” we Wierzchlesie, które zostało bardzo 

szybko naprawione.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych, że następna sesja planowana 

jest na dzień 12 grudnia 2014 r.  o godz. 10
00

, natomiast o godzinie 9.00 odbędzie się 

wspólne posiedzenie Komisji.  

 

 

Punkt 11 

 

Zakończenie obrad I sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że porządek dzisiejszej sesji został 

wyczerpany, podziękował wszystkim za udział.  

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady  I sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

„I sesję Rady gminy Wierzchlas uważam za zamkniętą” 


